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Onderwerp: Verzoek ivm stemming herindeling 
 
Beste Commissie, 
 
De herindeling Landerd en Uden waar we donderdag over moeten stemmen heeft geleid tot veel 
ruzie en gedoe in Schaijk (en Reek). We krijgen allerlei peilingen van allerlei groepen die moeten 
aantonen dat het dorp bij Uden wil of bij Oss. Als Tweede Kamer moeten we beoordelen of een 
herindelingsproces goed is verlopen. Gezien alle ophef in Schaijk (en Reek) moeten we wel 
concluderen dat dit niet het geval is. Daarom stel ik voor om de minister de gemeente Landerd te 
laten vragen snel een representatief onderzoek te houden onder de inwoners van Schaijk (en Reek) 
of ze willen worden heringedeeld bij Uden of bij Oss. Ik kan mij voorstellen dat dit gebeurt tegelijk 
met de verkiezingen voor de Tweede Kamer. De stemming over dit voorstel zouden we dan moeten 
uitstellen tot na deze raadpleging.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ronald van Raak  
 


